
Interpelacja z dnia 12 sierpnia 2022

Proszę o informację w sprawie realizacji prac dot. zagospodarowania pasa zieleni na odcinku ul. Warszawskiej - od ul.
Włościańskiej do ul. Graniczka. Dla przypomnienia, kwestia ta była tematem rozmów podczas projektowania budżetu
gminy na 2022 r. (złożony w tej sprawie przeze mnie wniosek). Otrzymałem zapewnienie, że brakujące środki
przeznaczone na zadania realizowane przez Wydział Ochrony Środowiska zostaną uzupełnione w trakcie roku
budżetowego. 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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